



中華基督教會桂華山中學
THE CHURCH OF CHRIST IN CHINA KWEI WAH SHAN COLLEGE

地址 ADDRESS : 香港北角雲景道62號 62, Cloud View Road, North Point, Hong Kong 電話 TEL : 2571 1285
傳真 FAX : 2807 0085 網頁 WEB : www.ccckws.edu.hk 電郵 EMAIL : mail@ccckws.edu.hk

Special Notice (2019/2020) No. 1
(S.1 ~ S.6)

19th November, 2019

Dear Parent/Guardian,

Please be informed of the following:

1. PTA Annual General Meeting And Parents' Day

- Owing to the current anticipated unstable traffic conditions, the Executive Committee Members of the Parent Teacher Association have decided unanimously to **cancel** the Annual General Meeting, which was scheduled for 23rd November 2019.
- All parents are requested to use the eClass Parent App to approve the 23rd Annual General Meeting Minutes.
- Class teachers will call parents in late November to discuss their child's overall performance.
- The report cards for the Uniform Test (S.1 ~ S.5) and First Term Examination (S.6) will be distributed to students on 25th November, 2019 (Monday). Please sign and return them to the class teachers on or before 29th November 2019.

2. Enquiry

Should you have any further enquiries, please contact the school General Office at 2571 1285 during office hours.

Yours faithfully,



Mr. Wong Chung-leung
Principal

Bible quote of the month:

On the contrary, we believe that we will be saved through the grace of the Lord Jesus, just as they will. (Acts 15:11)



中華基督教會桂華山中學
THE CHURCH OF CHRIST IN CHINA KWEI WAH SHAN COLLEGE

2019/20-050

地址 ADDRESS : 香港北角雲景道62號 62, Cloud View Road, North Point, Hong Kong 電話 TEL : 2571 1285
傳真 FAX : 2807 0085 網頁 WEB : www.ccckws.edu.hk 電郵 EMAIL : mail@ccckws.edu.hk

特別通告 (2019/2020) 第一號
(中一至中六級)

有關本次通告內容如下：

一、家長教師會會員大會及家長日：

因應未能預計的交通狀況，並獲家長教師會全體委員同意，本校決定取消原訂定於23/11/2019 (星期六) 舉行之家長教師會會員大會及家長日。家長教師會第23屆周年大會會議紀錄將於稍後透過 eClass 家長應用程序讓家長在網上通過。又，班主任將於本月底前以陽光電話與家長聯絡，反映 貴子弟開學至今之學習及行為表現。而統一測驗 (一) 成績表 (中一至中五) / 上學期考試成績表 (中六級) 將於 25/11/2019 (星期一) 派發給學生，請家長簽署成績表，並於 29/11/2019 (星期五) 或以前交回班主任查收。

二、查詢：

如有任何疑問，請於辦公時間內致電本校校務處查詢 (電話號碼：2571 1285)。

特此通告
家長／監護人

中華基督教會桂華山中學校長



黃仲良 啟

二零一九年十一月十九日

每月金句：

我們得救乃是因主耶穌的恩。(使徒行傳 15:11)

On the contrary, we believe that we will be saved through the grace of the Lord Jesus, just as they will. (Acts 15:11)